

Title (en)

Container for receiving a propulsive charge.

Title (de)

Behälter zur Aufnahme einer Treibladung.

Title (fr)

Conteneur pouvant recevoir une charge propulsive.

Publication

EP 0502753 A1 19920909 (FR)

Application

EP 92400169 A 19920122

Priority

FR 9101499 A 19910211

Abstract (en)

The technical sector of the invention is that of containers capable of receiving a propellant charge. <??>The container (1-12-13) according to the invention, which is intended to be fixed to another container in the region of one of its front faces (3a-3b), is characterised in that the fixing means comprise, on the one hand, a ring (2) arranged on a contraction (5) formed in the region of one end of the container, said ring being capable of sliding in an axial direction in order to cover a second contraction (6) formed on the other container, and, on the other hand, attachment means (4a-4b) arranged on one and/or the other container in the region of the front faces (3a-3b) intended to come into contact with one another. <??>The invention is used for tank ammunition in the form of two bundles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le secteur technique de l'invention est celui des conteneurs pouvant recevoir une charge propulsive. Le conteneur (1-12-13) selon l'invention, qui est destiné à être rendu solidaire d'un autre conteneur au niveau d'une de ses faces frontales (3a-3b), est caractérisé en ce que les moyens de solidarisation comportent d'une part une bague (2) disposée sur un rétreint (5) aménagé au niveau d'une extrémité du conteneur, bague susceptible de coulisser suivant une direction axiale pour venir recouvrir un deuxième rétreint (6) aménagé sur l'autre conteneur, et d'autre part des moyens d'accrochage (4a-4b) disposés sur l'un et/ou l'autre conteneur au niveau des faces frontales (3a-3b) destinées à venir en contact mutuel. Application aux munitions de char en deux fardeaux. <IMAGE>

IPC 1-7

F42B 5/38

IPC 8 full level

F42B 5/38 (2006.01)

CPC (source: EP US)

F42B 5/181 (2013.01 - EP US); **F42B 5/38** (2013.01 - EP US); **Y10T 403/57** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- DE 8804573 U1 19890803
- DE 8634491 U1 19880421
- US 2857844 A 19581028 - LAGEMANN OLIVER F
- US 2358795 A 19440926 - ALEXANDER DJIDICS, et al

Cited by

GB2301422A; GB2301422B; US5714710A; US8127684B2; WO9524605A1; WO2009004384A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0502753 A1 19920909; EP 0502753 B1 19960522; DE 69210868 D1 19960627; DE 69210868 T2 19960926; FR 2672672 A1 19920814;
FR 2672672 B1 19930416; US 5212342 A 19930518

DOCDB simple family (application)

EP 92400169 A 19920122; DE 69210868 T 19920122; FR 9101499 A 19910211; US 83312692 A 19920210